
Simple five-step installation for pool professionals.

Installation facile en cinq étapes pour les spécialistes de piscines.

- 1** Mount Wiring Base Unit and Control Pad.
Installer le centre de contrôle du VS Omni et l'afficheur du VS Omni.
- 2** Replace pump. Detach power from the filter pump (or other high powered equipment) and make wiring connections to the Wiring Base Unit. Run the supplied 6-ft whip from the Wiring Base Unit to the equipment.
Remplacez la pompe. Débranchez l'alimentation de la pompe du filtre (ou tout autre équipement sous tension) et connectez les fils à la boîte de connexions. Utilisez le câble (« whip ») de 6 pi fourni pour raccorder la boîte de connexions et l'équipement.
- 3** Replace existing light switch with Omni Smart Relay or install Smart Relay in line with controlled equipment.
Remplacez l'interrupteur existant par le relais intelligent VS Omni ou installez en ligne avec l'appareil à contrôler.
- 4** Connect control wires from the controlled equipment—including Control Pad, Smart Relay comm cables, VS pump comm cables, sensors and actuator cables—to the Wiring Base Unit.
Connectez les fils de commande de l'équipement qui sera contrôlé, y compris le panneau de commande, les câbles de communication des relais intelligents, les câbles de communication de la pompe VS et les câbles des capteurs et de l'actionneur, à la boîte de connexions.
- 5** Pair Wi-Fi® and configure Control Pad.
Connectez au Wi-Fi et configurez l'afficheur.



Control Pad can be wall-mounted, features an intuitive touchscreen interface and maintains pool pad control even without internet connection

Le panneau de commande VS Omni comprend une interface intuitive à écran tactile qui permet de contrôler les appareils de piscine même sans connexion Internet

Wiring Base Unit offers connections for both high and low voltage wiring for easy configuration with different types of equipment

Le concentrateur VS Omni offre des connexions de haute et basse tension

OmniLogic App offers total control from anywhere on iPhone®, iPad® and Android®

L'application VS Omni offre un contrôle complet, où que vous soyez, à partir de votre iPhone, iPad et Android

Smart Relay converts existing equipment, such as Hayward® single-speed pumps and lights, for use with VS Omni (can connect up to three Smart Relays for additional control)

Le relais intelligent VS Omni convertit un appareil existant pour qu'il puisse être contrôlé grâce à VS Omni.

SMART SOLUTIONS FOR EVERY POOL.
DES SOLUTIONS INTELLIGENTES POUR TOUTES LES PISCINES.



TRISTAR® VS 950 OMNI®

- » Replaces single-speed pumps up to 3 HP
- » Remplace les pompes à une vitesse jusqu'à 3 HP
- » Up to 90% energy savings over single-speed pumps
- » Jusqu'à 90 % d'économies d'énergie par rapport aux pompes à une vitesse



TRISTAR® VS 900 OMNI®

- » Right-sized to replace most pumps up to 2 HP max-rate
- » Dimension adéquate pour remplacer la plupart des pompes jusqu'à 2 HP à vitesse maximale
- » Up to 90% energy savings over single-speed pumps
- » Jusqu'à 90 % d'économies d'énergie par rapport aux pompes à une vitesse



SUPER PUMP® VS 700 OMNI®

- » Drop-in upgrade for Super Pump models up to 1.5 HP
- » Remplacement facile pour les modèles de pompes Super Pump jusqu'à 1,5 HP
- » Up to 80% energy savings over single-speed pumps
- » Jusqu'à 80 % d'économies d'énergie par rapport aux pompes à une vitesse



MAXFLO VS® 500 OMNI®

- » Drop-in upgrade for MaxFlo® models up to 1.5 HP
- » Remplacement facile pour les modèles de pompes MaxFlo jusqu'à 1,5 HP
- » Up to 80% energy savings over single-speed pumps
- » Jusqu'à 80 % d'économies d'énergie par rapport aux pompes à une vitesse

SPECIFICATIONS / SPÉCIFICATIONS

PRODUCT NAME	MODEL NUMBER	TOTAL HP	WEIGHTED ENERGY FACTOR (WEF)	VOLTAGE	SPEED RANGE	UNION / PORT SIZE	WARRANTY*
TriStar VS 950 Omni	HL32950VSP	2.70	10.1/7.3	115V/230V	600-3450 RPM	2" x 2.5"	4 years
TriStar VS 900 Omni	HL32900VSP	1.85	12.9/8.3	115V/230V	600-3450 RPM	2" x 2.5"	3 years
Super Pump VS 700 Omni	HL2670020VSP	1.65	10.9/8.0	115V/230V	600-3450 RPM	1.5"	3 years
MaxFlo VS 500 Omni	HL2350020VSP	1.65	10.7/10.2	115V/230V	600-3450 RPM	1.5" x 2"	3 years
OmniHub® Smart Relay Kit	HLH485RELAY	N/A	N/A	120V/230V Single Phase	N/A	N/A	3 years
OmniHub Spa Kit	HL485SPAKIT	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	3 years
AquaRite® Omni Daughter Board	HLAQRPCB	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	5 years

*Exclusions, other terms and conditions may apply — visit haywardpool.ca for details.

» haywardpool.ca » 1-888-238-7665

Pumps » Filters » Heaters » Cleaners » Sanitization » Automation » Lighting » Water Features » White Goods

Hayward, Hayward & Design, the H logo, AquaRite, ColorLogic, MaxFlo, MaxFlo VS, OmniHub, OmniLogic, Super Pump, Totally Hayward, TriStar and VS Omni are registered trademarks and OmniDirect Mode is a trademark of Hayward Canada and Hayward Industries, Inc. ENERGY STAR is a registered mark owned by the U.S. government. Google Home® and Android® are trademarks of Google, LLC., Amazon® and Alexa® are trademarks of Amazon Technologies, Inc., and iPad® and iPhone® are trademarks of Apple Inc. None of these companies are affiliated with Hayward Industries, Inc. nor endorses this product. All other trademarks not owned by Hayward are the property of their respective owners. Hayward is not in any way affiliated with or endorsed by those third parties. © 2020 Hayward Industries, Inc.



LITVSOMNI21C



VS Omni®

- »»» Variable-Speed Pumps with Smart Pool & Spa Control
- »»» Des pompes à vitesse variable avec un système de commande de piscine intelligent

INDUSTRY-LEADING ENERGY SAVINGS
PLUS TOTAL POOL & SPA CONTROL

INSTALLATION FACILE ET RAPIDE POUR
LES NOUVELLES PISCINES ET NOUVEAUX
SPAS OU CEUX DÉJÀ EN PLACE



EXPERT LINE™



NOT SOLD ONLINE



3+ YEAR PARTS WARRANTIES*

Exclusions, other terms and conditions may apply — visit hayward.com/expert for details.



**VS OMNI[®] IS THE EASIEST WAY TO
ADD SMART CONTROL TO NEW OR
EXISTING POOLS & SPAS.**

**LES POMPES VS OMNI OFFRENT UN
CONTRÔLE DE PISCINE INTELLIGENT,
OÙ QUE VOUS SOYEZ.**



**ALEXA[®], ASK HAYWARD
TO TURN ON THE SPA.**

VS Omni works with popular home automation systems like Amazon[®] Alexa[®] and Google Home[®], making it a seamless addition to any smart home.

WHERE CONVENIENCE MEETS COOL. FONCTIONNALITÉ ET FACILITÉ RÉUNIES.



HLWIRELESS Wireless
remote control (sold separately)



PUMPS
Control
variable-speed



HEATER
Adjust
temperature



LIGHTS
Dim, schedule
or change colors



SALT SYSTEM
Monitor salt &
set chlorination



CLEANER
Schedule
cleanings



WATER FEATURES
Set schedules
& themes



SPA
Switch to
spa mode

NEXT-LEVEL POOL LIGHTING

When VS Omni pairs with Hayward ColorLogic lights, exclusive OmniDirect Mode™ unlocks, offering additional color options, dimming control and more.



ÉCLAIRAGE POUR PISCINE DE NIVEAU SUPÉRIEUR

Lorsque le système VS Omni est combiné aux lumières ColorLogic de Hayward, le mode exclusif OmniDirect devient accessible et offre des options de couleurs additionnelles, un contrôle sur l'intensité et bien plus encore.

WORKS WITH MOST EQUIPMENT BRANDS

Smart control components are compatible with most pool equipment brands for easy setup and configuration.



FONCTIONNE AVEC LA PLUPART DES MARQUES D'ÉQUIPEMENT

Les composants du système de commande intelligent sont compatibles avec la plupart des marques d'équipement, ce qui assure une installation et une configuration faciles.



INDUSTRY-LEADING ENERGY EFFICIENCY

VS Omni pumps reduce your customers' energy costs by up to 90%, saving up to \$1500 annually.



EFFICACITÉ ÉNERGÉTIQUE À LA FINE POINTE DE L'INDUSTRIE

Les pompes VS Omni réduisent jusqu'à 90 % des coûts énergétiques des clients, leur permettant ainsi d'économiser jusqu'à 1500 \$ par année.

PERFORMANCE YOU CAN COUNT ON

Featuring a permanent magnet, totally enclosed fan-cooled motor, VS Omni pumps run cooler and more efficiently, ensuring reliable service season after season.



UNE PERFORMANCE FIABLE

Dotées de la nouvelle technologie EnduraDrive, les pompes VS Omni offrent une performance durable. Un joint d'étanchéité avancé en Viton résistant aux produits chimiques offre encore plus de durabilité.

QUIETER THAN EVER BEFORE

VS Omni pumps reduce operating noise as well as energy consumption, featuring an upgraded motor drive that delivers 30% quieter high-speed operation than other models.



FONCTIONNEMENT INCROYABLEMENT SILENCIEUX

Les pompes VS Omni réduisent le bruit de fonctionnement ainsi que la consommation d'énergie, créant ainsi un environnement dans l'arrière-cour qui est instantanément plus paisible et plus reposant.

*Save up to 90% on energy costs versus single-speed pumps